



Ref : ADM/LMN/2021/21 : المرجع
Date: 17/07/2021 : التاريخ

MARINE LOCAL NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Yas Island, Abu Dhabi

الموقع : جزيرة ياس، أبوظبي

Subject : Eid Al Adha Fireworks Display

الموضوع : عرض الألعاب النارية بمناسبة عيد الأضحى المبارك

Please be informed that, fireworks will be organized on the occasion of Eid Al Adha 2021. The fireworks display will take place from the first day of Eid for 3 days at 9pm and each display will last for 5 minutes.

نلفت عنايتكم بأنه سيتم تنظيم عرض للألعاب النارية في ياس باي، جزيرة ياس، أبوظبي في أول ثلاث أيام عيد الأضحى المبارك 2021. سيقام عرض الألعاب النارية من أول أيام العيد لمدة 3 أيام في تمام الساعة 9 مساءً وستستمر كل عرض لمدة 5 دقائق.

In order to preserve safety of waterways users, entry and sailing will be prohibited in the fireworks display area shown in the attached map during the three days of Eid, from 8:30 pm until 9:30 pm.

حفاظاً على سلامة مستخدمي الممرات المائية، فإنه سيتم منع الدخول والابحار في منطقة عرض الألعاب النارية الموضحة بالخريطة المرفقة وذلك خلال ثلاث أيام العيد، ما بين الساعة 8:30 مساءً حتى الساعة 9:30 مساءً.

All mariners and marine operators are advised to instruct their masters/operators to be vigilant and stay well clear from the fireworks area and take necessary precautions.

وعليه، يجب على جميع البحارة والمشغلين البحريين والربابنة تجنب الدخول والابحار في منطقة عرض الألعاب النارية وضرورة اخذ الحيطة والحذر.

عبدالله سعيد الشحي

مدير إدارة الممرات المائية

Eng. Abdulla Al Shehhi
Manager Waterways Management

Yas Bay Fireworks - The Show & Effects

